
Geachte volksvertegenwoordigers,
 
Hierbij wil ik graag een oproep doen om alsnog de rekentoets uit de slaag/
zakregeling te halen.
Dit doe ik namens mijn twee dochters die dit jaar eindexamen doen, te 
weten Mavo en Havo, en voor alle andere kinderen die zeer slecht kunnen 
rekenen en/of dyscalculie hebben.
 
U zult allen best weten dat een examenjaar al spannend is, maar het zijn 
vakken waar je voor gekozen hebt en waar je waarschijnlijk goed mee uit 
de voeten kunt.
Wiskunde en alle aanverwante vakken hebben mijn dochters uiteraard 
laten vallen. Zij willen na dit jaar graag naar het MBO Grafisch Lyceum.
 
Wat waren de afgelopen jaren een verschrikking wat betreft de wiskunde. 
Wiskunde leraren hebben goed bijgestaan en begrepen de dyscalculie 
goed, maar de meeste credits krijgt mijn man, die ontelbare uren heeft 
gezeten met de meiden.
Soms tot wanhoop van beide partijen, want je kunt oefenen tot je een ons 
weegt, met dyscalculie kun je niets onthouden.
Het is als een kleurenblinde de kleuren willen leren, maar dat gaat ook 
niet.
 
Het wrange van dit alles is, dat ze hun droomopleiding niet kunnen doen, 
want mijn dochters zullen de rekentoets zelfs na 10 kansen, nooit halen.
Zelfs van deskundigen, waaronder professor dr. Hans van Luit , de expert 
op gebied van dyscalculie, heeft u niets aangenomen. Dat voor mensen 
met ernstige rekenproblemen, zelfs de aangepaste toets kansloos is om 
hiervoor te slagen.
 
Kunt u zich voorstellen hoe mijn dochters en vele anderen zich voelen?
Ze zijn goed in de gekozen vakken, maar voelen zich dom, onzeker en niet 
begrepen door deze toets.
Zeer kwalijk is ook dat ze de aangepaste toets waarvoor ze een 3 hebben 
gescoord, niet eens in kunnen kijken om te zien wat er fout is gegaan.
 
Dit alles is zo verschrikkelijk stressvol, ze willen zo graag hun diploma 
halen en hun gedroomde toekomst tegemoet.



 
Door de rekentoets wordt hen dit allemaal ontnomen!
Wat moeten zij doen als ze hun diploma niet kunnen ontvangen en niet 
naar hun vervolgopleiding kunnen? Hier weet niemand een antwoord op, 
zelfs leraren zijn totaal niet geïnformeerd.
En hoe kan de aangepaste rekentoets nu meetellen, als hij nog niet eens uit 
ontwikkeld is.
 
Het wordt tijd dat iedereen eens inziet dat deze toets leidt tot veel mensen 
die onnodig hun diploma niet kunnen halen.
Deze mensen worden afgerekend op iets wat ze niet kunnen, in plaats van 
dat ze hun talenten kunnen ontwikkelen.
 
Mijn smekende vraag aan u allen is dan ook:  wilt u alstublieft deze 
onnodige toets uit de slaag/zakregeling halen en wel per direct zodat dat 
iedereen zonder de extra stress dit jaar nog zijn diploma kan halen.
 
Wij horen heel graag uw reactie,
 
Met vriendelijke groet,
Celina Roeleveld


